
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 09/2023 

   Datum: 31.10.2023 

 
ZAPISNIK 

 

8. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v petek, 3.11. 2023, ob         19.00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Klemen Šubic, Jaka Kenda, Martin Tavčar, Tomaž 
Jemec, Maja Kejžar 
Prisotne osebe, poleg sveta KS: Boris Kejžar 
 
Opravičeno odsotni: Matjaž Egart 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 7. redne seje KS Sorica 
2. Določitev cenika za izvajanje pokopališke dejavnosti za leto 2024 (Boris Kejžar) 
3. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic  
4. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar   
5. Pregled realizacije projektnega plana za leto 2023 in finančnega stanja 
6. Zimska služba 

a) Cenik zimske službe v zimski sezoni 2023/24 
b) Pregled izvedbenega programa zimske službe 

7. Mnenje KS Sorica o mejni obravnavi ob Zg. Sorici 16 
8. Razno   

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 7. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: . 
Boris predstavi Svetu KS cene pokopaliških dejavnosti v občini in misli, da bi s cenami 
lahko sledili ostalim Krajevnim skupnostim v občini Železniki. Skozi pogovor skupaj 
ugotovimo, da je to smiselno, še posebej iz vidika prihajajoče investicije v oporni zid pri 
pokopališču. Zato smo sklepno sprejeli naslednji sklep: 
 
Sklep 14: 
Svet KS Sorica potrjuje cenik za pokopališče v Sorici za leto 2024, kot sledi. 
Najemnina za enojni grobni prostor je 20 EUR, za dvojnega pa 28 EUR. Pristojbina 
za enojni grobni prostor je 100 EUR, za dvojnega pa 130 EUR. 
 
 
 



K tč. 3: 
Odbor za komunalo je imel zadnjo sejo 25.10.2023. Obravnavali so tehnični pravilnik o 
ravnanju s komunalnimi odpadki. V Selcih in v Železnikih naj bi  vsaka hiša prejela dodaten 
smetnjak za papir. S tem ukrepom bo recikliranje potekalo bolj tekoče, posledično naj bi to 
zmanjševalo ceno na položnici za celo občino, ker komunala prodaja papir naprej.  
Predlagali so tudi, da bi na Studenem redno pregledovali osebne dokumente vsakega, ki 
tja pripelje smeti. To pa zato, ker se je dogajalo, da so na komunalni oddelek Studeno vozili 
odpadke tudi občani iz drugih občin.  Prav tako naj bi Loška komunala uvedla smetnjake 
za vse pravne osebe,v roku dveh let.  Člani odbora so predstavili projekte v njihovih 
Krajevnih skupnostih. Klemen izpostavi, da ima KS Sorica v letu plan rekonstruirati cesto 
od Tolca do Fuča in po zmožnosti od gostišča Macesen do Mateja Lukančič. KS Sorica 
ima tudi zagotovljena sredstva za postavitev luči javne razsvetljave v Sorškem potoku. 
Izpostavi pa še slabo izvedbo asfalatacije v Sp. Sorici. 
 
K tč. 4: 
Odbor za gospodarsko dejavnost je imel zadnjo sejo 24.10.2023. Potrdili so zapisnik 
prejšnje seje, Tanja Habjan jim je predstavila proračun, ki zajema  planirane  prihodke ter 
odhodke. Sprejeli so tudi pravilnik za razpis na področju kmetijstva in gozdarstva.  
 
K tč. 5: 
Junija je bila podpisana pogodba, katere predmet je bila rekonstrukcija ceste v Sp. Sorici v 
vrednosti 12.954,68€. Ko so dela že potekala, se je izkazala potreba po podpisu aneksa k 
pogodbi, v vrednosti 2.425,97€. Po avgustovskih poplavah se je izkazalo, da je v Sp. Sorici 
potrebno sistemsko urediti tudi odvodnjavanje. Celotna investicija v Sp. Sorici je znašala 
27.196,29€.  K projektu je občina Železniki prispevala 5. 000€.  
Istočasno se je odvijala tudi rekonstrukcija JP Kenda, katere končna vrednost je zanašala  
7.508,51€. Zaradi slabih vremenskih razmer je bilo potrebno podaljšati rok izvedbe del 
obeh pogodb.  
 
Klemena je zanimalo zakaj se pri Kemperlovi pajštubi ni postavilo kanala za odvodnjavanje 
tako kot je bil tam že v preteklosti. Rudi mu obrazloži, da v popisu del kanal ni bil predviden, 
smo se pa tekom del pogovarjali da bi kanal dejansko postavili nazaj. Tekom planiranja 
ceste in ureditve odvodnjavanja pa se je pokazalo, da obstaja možnost da kanal sploh nebo 
potreben. Rudi pove, da se je nato odločil, da se trenutno kanal ne vgradi, z argumentom 
da bi bilo nesmiselno rezati nov asfalt za kanal, ker se je predvidevalo manjše količine vode 
pri pajštubi zaradi zgrajenega vodovoda. Zaključi, da se je ta trditev izkazala za pravilno.  
 
Ko na temo investicij ni bilo več vprašanj, je tema pogovora stekla na temo ureditve 
odvodnjavanja in prispevanja določenega deleža investicije s strani krajanov, katerim se je 
omogočil odvod meteorne vode iz njihovih poslopij in dvorišč. Sklepčni smo bili, da je edino 
pravilno da, del investicije krijejo tudi sami. 
 
Svet krajevne skupnosti Sorica je sprejel naslednji sklep: 
 
Sklep 15: 
Pri ureditvi JP 994901 skozi Sp. Sorico se je naknadno pojavila potreba po ureditvi 
meteornih voda iz priključnih dvorišč in omenjene ceste. Investicija ureditve 
meteornih voda je v celoti znašala 12.090,63EUR, kjer je KS Sorica prispevala 
sredstva v višini 7.090,63 EUR, Občina Železniki pa 5.000,00 EUR. Praksa iz 
preteklosti in ostalih Krajevnih skupnostih v občini je, da uporabniki oziroma lastniki 
objektov ali cest prispevajo določen delež svojih sredstev k ureditvi projekta.  



 
Člani sveta KS Sorica smo na podlagi velikosti površine odvedene meteorne vode 
posameznikov, predlagali naslednjo višino donatorskih sredstev.  
 
 

Ime Sredstva [€] 

Boris Jensterle        400 

Marko Pintar       400 

Matej  Lukančič       500 

Tomaž Jemec       400 

Miha Špik       800 

Melita Cerar       400 

Marjeta Lukančič       400 

Skupaj [€]       3300 

 
 
 
K tč. 6: 
Na temo zimske službe je Svet KS obravnaval dve podtočki in sicer. 
 

a) Cenik za zimsko službo ostaja enak. Sprejeli smo naslednji sklep, ki je bil soglasno 
sprejet. 

 
Sklep 16: 
Svet KS Sorica za zimsko sezono 2023/2024 in naprej potrjuje naslednji 
cenik za izvajanje zimske službe: 
- traktor od 60 do 79 KM: 36,20 EUR, 
- traktor od 80 do 109 KM: 42 EUR 
- traktor nad 110 KM: 48 EUR 
 

b) Izvedbeni program zimske službe ostaja enak, kot prejšnje leto. 
 

 
K tč. 7: 
Svet KS je podal svoje mnenje o mejni obravnavi v Zg. Sorici 16 z naslednjim sklepom. 
 
Sklep 17: 
Mnenje KS Sorica je, da je potrebno odmeriti parceli *31 in 939/7 po dejanskem 
stanju na terenu, tako da parcela *31 ne bo nikjer segala na cestišče. Cesta je 
del javne infrastrukture, katera se uporablja kot dostopna pot do naslednjih hiš. 
V primeru zasebnega lastništva javne poti, bi lahko v prihodnosti prihajalo do 
med sosedskih sporov oziroma težav. Pri naslednjih obravnavah na terenu, je 
potrebna prisotnost vsaj enega člana Sveta KS Sorica. 



 
Slika 1 Stanje parcel h. št. Zg. Sorica 16 

 
K tč. 8: 
Rudi obvesti člane Sveta KS Sorica, da klub zaključenim investicijam v letošnjem letu, dela 
v KS vsekakor ne zmanjka, Pove jim, da je bil aktiven na področju:  

- popisa škode po neurju  
- na območju rekonstrukcije JP v Sp. Sorici, se pojavlja problematika  z nedelovanjem 

sistema odvodnjavanja. Zato bo v prihodnjih dneh poslal na občino dopis v katerem 
bo zahteval ponoven ogled asfaltiranega odseka, skupaj z nadzornikom. 

 

Seje je bila zaključena ob 21.50 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


